

# Treffen in Shanghai: Wir gestalten die Zukunft der Mundgesundheit

## Shanghai meeting: Shaping the future of oral health

FDI lädt IDS-Teilnehmer zum World Dental Congress 2025 ein. *FDI invites IDS attendees to the 2025 World Dental Congress.*



Der Präsident der FDI World Dental Federation Dr. Greg Chadwick spricht auf einem Presseempfang während der IDS 2025. *FDI World Dental Federation President Dr Greg Chadwick speaking at a press reception held during IDS 2025.*

Nach zwei Jahrzehnten kehrt der FDI World Dental Congress (WDC) auf das chinesische Festland zurück. Die Veranstaltung findet vom 9. bis 12. September im National Exhibition and Convention Center in Shanghai statt. Die von der FDI World Dental Federation, der Chinese Stomatological Association sowie Reed Sinopharm Exhibitions organisierte Veranstaltung wird mit über 700 zahnmedizinischen Unternehmen, 191 Branchenverbänden und

mehr als 35.000 Besuchern auf einer Fläche von 60.000 m<sup>2</sup> voraussichtlich eine der größten Fachmessen in der Geschichte der FDI sein.

Der FDI WDC 2025 bietet eine einzigartige Plattform für den Austausch von Erkenntnissen, Innovationen und Best Practices – zu einer Zeit, in der der chinesische Dentalmarkt ein beispielloses Wachstum erlebt. Angetrieben durch einen verbesserten Lebensstandard und ein wachsendes Bewusstsein für Mundgesund-

heit, verzeichnet dieser expandierende Markt eine erhöhte Nachfrage nach hochwertigen Dentalprodukten und -dienstleistungen. Mit mehr als 120.000 Zahnarztpraxen und einem steigenden Interesse der jüngeren Verbraucher bietet China sowohl für inländische als auch für internationale Unternehmen große Chancen. Darüber hinaus fördern unterstützende Regierungsmaßnahmen – wie Anreize im Freihandelshafen von Hainan und vereinfachte Verfahren in

der Freihandelszone von Shanghai – aktiv die internationale Zusammenarbeit und Investitionen.

Ergänzend zu der unterstützten Politik des Landes durchläuft die chinesische Dentalindustrie einen bedeutenden technologiegetriebenen Wandel, der auf dem FDI WDC 2025 im Mittelpunkt stehen wird. Auf der IntelliDent-Bühne der Veranstaltung werden bahnbrechende Innovationen wie 3D-gedruckte Implantate und von künstlicher Intelligenz unterstützte Diagnostik vorgestellt, die die Behandlungsergebnisse und die Zugänglichkeit für Patienten verbessern sollen.

Als rundum bereicherndes Erlebnis bietet der viertägige Kongress umfangreiche Bildungsangebote mit über 300 Vortragenden sowie exklusive gesellige Zusammenkünfte wie das Galadinner und die Shanghai Night. ◀

After two decades, the FDI World Dental Congress (WDC) is returning to mainland China. The event will take place from 9 to 12 September at the National Exhibition and Convention Center in Shanghai. Organised by FDI World Dental Federation, the Chinese Stomatological Association and Reed Sinopharm Exhibitions, the event is expected to have one of the largest exhibitions in FDI's history, gathering over 700 dental companies, 191 dental associations and

more than 35,000 visitors—and spread over 60,000 m<sup>2</sup>.

FDI WDC 2025 will offer a unique platform for sharing insights, innovations and best practices at a time when China's dental market is experiencing unprecedented growth. Driven by improved living standards and increasing oral health awareness, this expanding market is seeing heightened demand for premium dental products and services. With more than 120,000 dental practices and surging interest from younger consumers, China represents significant opportunities for domestic and international companies alike. Additionally, supportive government policies—such as incentives in the Hainan Free Trade Port and simplified processes in the Shanghai Free Trade Zone—actively promote international collaboration and investment.

Complementing the country's supportive policies, China's dental industry is undergoing a significant technology-driven transformation, which will be in the spotlight at FDI WDC 2025. The event's IntelliDent Stage will highlight groundbreaking innovations, such as 3D-printed implants and artificial intelligence-assisted diagnostics, aimed at improving treatment outcomes and patient accessibility.

The four-day congress will offer extensive educational sessions featuring over 300 speakers, alongside exclusive social events such as the gala dinner and Shanghai Night, ensuring an enriching experience. ◀

## „Beyond Regeneration“ *“Beyond Regeneration”*

Das International Osteology Symposium 2026 findet in Österreich statt. *International Osteology Symposium 2026 heads to Austria.*

Vom 23. bis 25. April 2026 findet in Wien das International Osteology Symposium statt, das Zahnärzte aus der ganzen Welt zusammenbringt, um sich über die neuesten regenerativen Therapien zu informieren. Zu der Veranstaltung, die unter dem Motto „Beyond Regeneration“ steht, werden mindestens 3.000 Teilnehmende und fast 100 prominente Vortragende aus über 80 Ländern erwartet.

Auf einer Pressekonferenz während der IDS bekräftigte Dr. Christer Dahlin, Präsident der Osteology Foundation, das Engagement der Organisation für die Förderung der oralen Geweberegeneration durch Spitzenforschung, Ausbildung und Zusammenarbeit. „Eine meiner Prioritäten als Präsident war es, die jüngere Generation einzubinden und ein ausgewogeneres Geschlechterverhältnis zu fördern“, sagte er. Auf die Frage, warum Zahnmedizinerinnen und Zahnmediziner das Symposium besuchen sollten, antwortete er: „Wenn Sie sich für die Rehabilitation von oralem Gewebe interessieren, ist dies die wichtigste Veranstaltung, die Sie besuchen sollten.“

Das wissenschaftliche Programm umfasst aufgezeichnete Live-Opera-



Diego Gabathuler, CEO von Geistlich (links) und Dr. Christer Dahlin, Präsident der Osteology Foundation. *Diego Gabathuler, CEO of Geistlich (left) and Dr Christer Dahlin, president of the Osteology Foundation. © Osteology Foundation*

tionen, von Experten geleitete Workshops und klinische Rundtischgespräche zu Themen wie Lappenmanagement, Knochenregeneration und digitale Arbeitsabläufe. Das Programm wurde von den Vorsitzenden des Symposiums, Dr. Lisa Heitz-Mayfield aus Australien und Prof. Anton Sculean aus der Schweiz, kuratiert.

Ein spezieller Next-Gen-Track wird aufstrebende Spezialisten mit maßgeschneiderten Veranstaltungen, Mentoring und der Osteology Case Session and Competition unterstützen. Bemerkenswert ist, dass über 36 Prozent der Rednerinnen und Redner zum ersten Mal Vorträge halten werden.

Über die Wissensvermehrung hinaus bietet die Veranstaltung unvergleichliches Networking durch die Osteology Night und ein neues geselliges Forum im Ausstellungsbereich, das Raum für Zusammenarbeit und Ideenaustausch schafft.

Mit einer Mischung aus wissenschaftlicher Exzellenz, Innovation und Interaktivität wird das International Osteology Symposium 2026 einen neuen Standard für die Ausbildung in der regenerativen Zahnmedizin setzen. ◀

From 23 to 25 April 2026, Vienna will host the International Osteology Symposium, bringing together dental professionals from around the world to explore the latest in regenerative therapies. To be held under the theme “Beyond Regeneration”, the event expects at least 3,000 participants and nearly 100 prominent speakers from over 80 countries.

At a press conference during IDS, Dr Christer Dahlin, president of the Osteology Foundation, reaffirmed the organisation's commitment to advancing oral tissue regeneration through cutting-edge research, education and collaboration. “One of my main priorities as president was to bring in the

younger generation and foster greater gender balance,” he said. Asked why dental professionals should attend the symposium, he responded: “If you're interested in oral tissue rehabilitation, this is the number one event to attend.”

The scientific programme features recorded live surgeries, expert-led workshops and clinical round-tables discussions covering topics such as flap management, bone regeneration and digital workflows. The programme has been curated by the symposium chairs, Dr Lisa Heitz-Mayfield from Australia and Prof. Anton Sculean from Switzerland.

A dedicated Next Gen track will support emerging specialists with tailored sessions, mentorship and the Osteology Case Session and Competition. Notably, over 36% of the speakers will be first-time presenters. Beyond education, the event will offer unmatched networking through Osteology Night and a new social forum in the exhibition area—creating space for collaboration and idea exchange.

Offering a blend of scientific excellence, innovation and interactivity, the 2026 International Osteology Symposium is set to raise the bar for education in regenerative dentistry. ◀



# Aesthetic crown workflows

Strong solutions for beautiful teeth

In the realm of modern dentistry, full ceramic crowns have become a routine restoration, offering both durability and aesthetic appeal. At GC, we understand the importance of providing practitioners with a comprehensive workflow tailored to their needs. Our range of high-quality products ensures that every aspect of the restoration process is met with precision and excellence, empowering practitioners to deliver optimal patient outcomes.

## 1 MATERIAL SELECTION

Balance between beauty and strength with Initial Zirconia Disk or Initial LiSi Block



## 2 PREPARATION

Remove the least amount of tissue while respecting the framework requirements



## 3 FINISHING

Finishing options from monolithic to classic cut-back with Initial Ceramics



## 4 PLACEMENT

Conventionally or adhesively luted



Scan to check out the workflows!

